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Llámanos. 93 461 90 01

Administración Profesional de Comunidades

www.gestioveinal.es

Servicio de Urgencias 

a nuestras comunidades
24 horas - 365 días/año

Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí

Pàgina 8

ESPORTS Pàgina 9

Sant Feliu de Llobregat, escollida 
'Capitalitat del Bàsquet Femení 2017'

MEDI AMBIENT Pàgina 12

L’AMB dona llum verda per a combatre 
la contaminació atmosfèrica

ECONOMIA Pàgina 11

Pimec Baix Llobregat-L’Hospitalet 
allarga la mà als ajuntaments

BASAR CHINABASAR CHINA
GRAN INAUGURACIÓN
Miércoles 15 de Febrero

Hogar · Menaje · Iluminación · Decoración 
Electrónica · Belleza · Jardín · Complementos 

Papelería · Motor · Etc...

Avda. Barcelona, 115 · Sant Joan Despí

Abierto de Lunes a Sábado
de 9:00h a 21:30h

Telèfon:
615 87 33 44 mail@lapremsadelbaix.es

Tiratge  auditat per:

Foto:  Arxiu

L’Ajuntament de Cornellà planteja construir 
un nou edifici de 800 m2 al parc per ampliar 
el Museu de les Matemàtiques Pàgina 8

Més ciment 
a Can Mercader?
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 C/Ramoneda,70   Cornellà de Llobregat  · 93 375 15 14

· Persianas, Toldos y Mosquiteras 
· Ventanas de Aluminio y PVC
· Motorización de Persianas y Toldos

TOLDOS Y PERSIANAS PEÑA, VENTANAS, MOSQUITERAS

· Stores en Screen para Oficinas, Despachos y Locales
· Celosías para Lavaderos
· Reparación de Ventanas, Persianas, Toldos y Mosquiteras

23m2 azulejos
6m2 pavimento
Techo de aluminio
2 Downlight
Granito nacional 5,6 modelos a elegir.
Horno multifunción inox
Inducción total de 3 fuegos
Fregadera de 1 o 2 cubetas y grifo
Campana decorativa 90 inox
Mobiliario 4m/l
Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 6.500€ IVA INCLUIDO
POR LA REFORMA DE COCINA Y BAÑO COMPLETO 5% DE DESCUENTO ADICIONAL

OFERTA COCINA COMPLETA

18m2 azulejos
3m2 pavimento

Techo de aluminio
1 Downlight

Inodoro Victoria
Plato de ducha Malta 70x100
Grifería y conjunto teleducha

Mampara cristal hasta 1,30 m/l
Mueble 70 en madera arena, wengé o blanco

Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 3.500€ IVA INCLUIDO

OFERTA BAÑO COMPLETOHNOS. MORENO DÍAZ
Reformas y construcciones
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C/Teide,10 - L'HOSPITALET · ryjmoreno99@gmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más... Presupuestos 
sin 

compromiso

SOCIETAT

Les entitats veïnals denuncien l’abandonament i 
degradació de La Bòbila de Sales de Viladecans 
L’Ajuntament anuncia que es faran dues actuacions a la zona amb una inversió global de 150.000 euros

L’AV Parc de la Torre 
Roja i la Federació 
d’Associacions Veïnals 

de Viladecans tornen a la 
càrrega després que fa més 
de sis mesos interposessin 
una denúncia a la Fiscalia 
de Medi Ambient per un 
presumpte delicte contra 
la salut pública i contra 
el medi ambient davant 
l’abandonament en què es 
troba el recinte de la Bòbila 
de Sales. I ara ho fan tant 
per l’immobilisme de la Fis-
calia com també per part 
de l’Ajuntament de Vilade-
cans, segons expliquen en 
un comunicat. Les entitats 
veïnals consideren que “no 
han mogut fitxa malgrat 
que són coneixedores del 
deplorable estat actual 
del recinte, habitat amb 
persones que no hi viuen 
dignament, envoltades es-
combraries i residus tòxics.”

A més, alerten del perill que 
comporta aquesta situació 
de deixadesa que pot derivar 

a incendis incontrolats, com 
el que succeir el 2015 en el 
qual es van cremar uralites 
de les teulades, amb la con-
següent combustió i escam-
pament de pols d’asbest, un 
material altament danyí per 
la salut humana. D’altra ban-
da, les entitats veïnals volen 
recordar que des del 2012 
l’administració local “s’havia 
compromès diverses vega-
des a actuar-hi, donant un 
primer pas de neteja aquell 
mateix any. Però poste-

riorment no ha desplegat 
cap actuació més, malgrat 
compromisos adquirits. 
Un any després no s’ha fet 
res en el camí de dignificar 
aquest recinte”, segons les 
entitats veïnals, que ocupa 
com tres camps de futbol i 
que està situat al costat del 
Parc de la Torre Roja, entre 
el barri del mateix nom i el 
cementeri i la central elèc-
trica; al peu de la muntanya 
de Sant Ramón. Un espai 
abandonat des que es va in-

corporar al Pla urbanístic de 
Llevant “i en el qual també 
s’ha mercadejat sense cap 
control amb la ferralla que 
hi ha per a revendre-la”, ex-
pliquen. Davant d’aquesta 
situació, les entitats veïnals 
han anunciat que s’han po-
sat en contacte amb l’equip 
d’advocats i advocades del 
Col·lectiu Ronda per a trencar 
aquesta paralització que pot 
desembocar a conseqüèn-
cies negatives pel veïnat que 
viu al voltant del recinte.

Resposta municipal
L’Ajuntament de Viladecans 
ha fet saber la seva opinió 
sobre aquest polèmic tema 
que afecta molts ciutadans 
de Viladecans. El primer ti-
nent d’Alcalde de Planifica-
ció Territorial, Pressupostos 
i Ordenances, Pere Gutié-
rrez. entén “la posició dels 
veïns, però el cas de La Bò-
bila és problemàtic, ja que 
els terrenys no són nostres 
sinó de diversos propieta-
ris. A partir d’aquí hi ha una 
sèrie de situacions que cal 
esmentar perquè tothom 
ho conegui. La primera és 
la presència de fibrociment 
(‘uralita’) que cal un trac-
tament específic i un estu-
di previ que ja l’hem fet. I 
per altra banda, l’interès de 
l’Ajuntament és conservar 
la xemeneia i el forn com a 
elements per a la memòria 
històrica. En aquest sentit 
també hem fet un estudi 
sobre la seva conservació.” 
El regidor confirma que el 

consistori ha requerit als 
propietaris que fessin les 
actuacions necessàries per 
evitar una major degrada-
ció del recinte, però “no 
ha fet res. En canvi, des del 
consistori es van realitzar 
dues neteges preventives 
a l’entorn”. En aquest punt, 
ha anunciat dues actua-
cions que es realitzaran 
aviat. “La primera, la lici-
tació i contractació d’una 
empresa per a la neteja del 
fibrociment de l’interior i 
exterior. I la segona, la de-
cisió d’enderrocar les edi-
ficacions del voltant de La 
Bòbila així com la recollida 
del fibrociment i la runa”.  

Les dues actuacions tin-
dran un cost aproximat, 
segons Pere Gutiérrez, 
d’uns 150.000 euros i es 
farà en qualitat d’execució 
subsidiària. “Després ja re-
clamarem als propietaris, 
ja que han de ser ells els 
responsables de fer aques-
ta tasca”, afegeix.

Foto: Arxiu
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Cornellà de Llobregat 
acull la catorzena 
edició d’Spannabis 
El certamen cannàbic més gran del món se 
celebrarà els propers dies 10, 11 i 12 de març

SOCIETAT

Arrenca el procés per definir i 
la Unió de Cooperadors a Gavà 

L’alcaldessa de Gavà, Raquel Sánchez i el responsable 
de l’empresa d’innovació urbana Paisaje Transversal, 
Jon Aguirre, van presentar el procés de participació per 

definir el Pla d’usos i gestió d’Unió de Cooperadors. Un edifici 
singular, d’interès arquitectònic i històric, de valor simbòlic 
i identitari de la societat gavanenca que té el seu origen 
en una cooperativa agrària. És per això que el projecte de 
transformació i recuperació enllaça amb la història reafirmant 
així la voluntat de l’Ajuntament de preservar la memòria 
del municipi i guanyar un nou equipament. El consistori 
destinarà l’equipament per activitats econòmiques.

Prop de 2.000 menús solidaris 
repartits el 2016 a Sant Just 

L’any 2016 es van repartir 1.941 menús solidaris a través del 
projecte  “A Sant Just, l’escola cuina, menja, aprofita”, una 
acció per evitar el malbaratament alimentari fomentant 

l’aprofitament dels excedents dels menjadors escolars del 
municipi i en el qual participen les tres escoles públiques locals 
i l’Escola Bressol Municipal Marrecs. L’Ajuntament va establir 
els protocols de donació i de congelació dels excedents de la 
cuina de les escoles i després d’una prova pilot, l’any 2015 va 
signar un acord de col·laboració amb les empreses de gestió 
dels menjadors per aprofitar el menjar sobrant de les cuines i 
fer-lo arribar a famílies amb dificultats del municipi.

Obre les seves portes el quart 
institut de Castelldefels 

El passat gener es van iniciar les classes al nou institut 
de Castelldefels, un centre d’educació secundària 
llargament reivindicat i que permet completar la xarxa 

educativa a la ciutat. Es tracta del primer institut finançat 
íntegrament per l’Ajuntament de la ciutat amb un cost 
global d’1,4 milions d’euros, ja que no figurava entre les 
prioritats del departament d’Educació de la Generalitat de 
Catalunya, que és qui té les competències. Aquest va ser 
un acord pres per unanimitat pel Ple municipal al setembre 
del 2014. El govern municipal ha reclamat la despesa a la 
Generalitat, a l’espera de resposta per la seva banda.

Cornellà de Llobregat 
tornarà a acollir la fira 
cannàbica més gran del 

món, l’Spannabis. El certà-
men, que enguany arriba a 
la catorzena edició, comptarà 
amb expositors de referència, 
les darreres novetats del sec-
tor i les millors ofertes per als 
visitants. L’organització pre-

veu un creixement exponen-
cial de visitants i acreditats. 
De fet, aquest any s’amplia 
1.000 m2 el recinte.

A més, durant el divendres 
10 i el dissabte 11, se cele-
brarà la quarta edició de les 
World Cannabis Conferences. 
Aquest format de conferèn-

cies tindran lloc a l’Auditori 
de Fira de Cornellà i els vi-
sitants d’Spannabis podran 
accedir-hi lliurement des del 
recinte firal. Hi haurà servei 
de traducció simultània el 
dissabte i tindrà capacitat per 
a 800 persones. Entre els po-
nents cmptarem amb Amar-
na Miller, Virginia Montañés i 

Titi Trigo, en un bloc dedicat 
al cànnabis i el sexe; David 
Pere, Antoniu Llort i Rober-
to Moso, en un espai sobre 
cànnabis, música i contracul-
tura; David Kaufman i Joe Ro-
goway, que ens parlaran de 
la situació nor-damericana i 
de les seves similituds amb 
Espanya; l’Observatorio Es-
pañol de Cannabis Medicinal, 
representat per Carola Pérez 
i Guillermo Velasco; així com 
ponències individuals de la 
mà de ‘Mujeres Cannábicas’, 
‘Regulación Responsable’, 
‘Marihuana TV’, el ‘Hash Ma-
rihuana & Hemp Museum’ i 
‘Brotsanbert’..

El programa es com-
pleta amb una selecció 
d’actuacions musicals. Per 
aquesta edició ja estan 

confirmats Ravid Golds-
chmidt, Little Pepe, Ze-
brass, Olive Tree Dance i 
DJ Rambla. Durant la Fira 
es lliuraran els premis de la 
SpannabisChampions Cup i 

d’Spannabis 2017, per a pre-
miar el millor stand, millor 
banc de llavors, millor nu-
trient, millor producte para-
fernàlia, millor producte de 
cànem i millor estri de cultiu.

Foto: Arxiu
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Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

La mayoría de nosotros no atribui-
mos especial importancia a aque-
llo que no recordamos de nuestra 
infancia, pero no es del todo cierto 
que no sea esencial, ya que mucho 
de lo que los adultos sienten está 
relacionado con su pasado.  

Cuando los padres no responden 
de forma adecuada a las emocio-
nes y necesidades emociales de 
sus hijos esto puede afectarles en 
su felicidad, salud, relaciones, vida 
profesional, personal…

La falta de atención emocional 
aparentemente sin importancia, 
a menudo apenas visible y típi-
camente no memorable cuan-
do somos niños puede tener un 
efecto importante en nosotros 
como adultos.Todos estamos muy 
influenciados por la forma en que 
nuetros padres nos trataron y re-
plicamos estas conductar y com-
portamientos con nuestros hijos.

Leyendo determinados estu-
dios, postulan que es imposible 
cambiar este patrón; pero no es 
cierto,  una vez somos capaces 
de descubrir aquello que nece-
sitamos, lo que nos gustó y lo 
que no nos gustó, podremos a 
empezar a cambiarlo en nuestra 
vida y ser mucho más felicies. 

Es fundamental ponerse uno en 
primer lugar, y para ello existen 4 
pasos fundamentales:

Aprende a decir No: muchos de 
nosotros fuimos educados para 
servir a los demás, pese a nuestras 
necesidades, priorizando cual-
quier cosa. Esto nos convierte en 
emocionalmente descuidados.

Pida Ayuda: al igual que nos han 
educado para servir a otros y no 
decir “no” , también nos han edu-
cado para no pedir ayudar, a ser 
fuerte y resolver las cosa solo. Es 
importante saber pedir ayudar y 
dejarse ayudar, una vez lo realices 
se abrira un nuevo mundo que te 
llenará de satisfacción y con el plus 
de que no volveras a sentirte solo. 

Descubre lo que te gusta y lo que 
no te gusta: las personas que no 
tuvieron atención por sus padres 
o fueron descuidados en alguna 
etapa de se niñez es posible que 

tengan problemas para conocerse 
a si mismos, seguramente no pu-
dieron expresar  sus preferencias o 
estas ni fueron atendidas adecua-
damente. Como consecuencia las 
personas con estas deficiencias se 
enfocan hacia fuera y no son capa-
ces de indetificar sus preferencias, 
gustos , actividades con las que 
disfrutan…Normalmente, nunca 
se las han ni preguntado.

Priorizar tu disfrute: Las perso-
nas que no crecen con plenitud 
emocional pueden que no tengan 
faciliad para tomar decisiones, que 
no sepan realizar actividades diver-
tidas, que no realicen “locuras”,… 

Para poder descubrir aquello con 
lo que uno disfruta ha de apren-
der a decir NO a aquello que no lo 
hace feliz, ha de saber pedir ayuda, 
ha de sentirse cómodo haciendo 
actividades que le apetecen.

El realizar aquello que le gusta y 
sentirse conectado con gente le 
llevará a ser más feliç y sentirse 
más pleno.

Ponerse en primer lugar puede  pa-
racer egoísta o egocéntrico pero es 
muy saludable , cuida la autoestima  
y hace que puedas querer y sentir 
a los tuyos. Es aquello que nombra-
mos como amor propio.

Como en la historia de Alicia en 
el pais de las maravillas cuando 
el  Alicia la pregunta al gato de ¿ 
qué camino he de coger? el gato 
que pregunta ¿ dónde quieres ir 
? ALicia respondió  “ no sé don-
de quiero ir “ entonces el gato le 
respondió “ sino sabes donde ir 
cualquier caminos es bueno”.

No dejes  tu camino al azar y tra-
baja para tener una vida feliz y 
hacer feliz a todos lo que esten a 
tu alrededor. 

NO SIN TI! SOCIETAT

L’Àrea Metropolitana 
de Barcelona (AMB) i 
l’Ajuntament de Sant 

Vicenç dels Horts van po-
sar en marxa la nova xarxa 
d’autobús urbà Santvibus, 
que simplifica i millora el 
servei per adaptar-se a les ac-
tuals necessitats de mobilitat 
del municipi. La nova xarxa 
d’autobús urbà Santvibus, 
gestionada per l’Ajuntament 
amb el suport tècnic de 
l’AMB, està formada per cinc 
línies: SV1, SV2, SV3 i SV4 i la 
línia ESC de reforç escolar. 

D’aquesta manera, el nou ser-
vei es simplifica i s’optimitzen 
els temps d’espera i els reco-
rreguts. L’acte d’inauguració 
va tenir lloc a la parada de la 
plaça de Rafael Lagunilla barri 
de Can Ros, i va comptar amb 
la presència de l’alcaldessa de 
Sant Vicenç dels Horts, Maite 
Aymerich, i el vicepresident 
de Mobilitat i Tansport de 
l’AMB, Antoni Poveda. 

Avenços
Amb aquesta nova aposta, 
el servei també experimen-

tarà altres avenços, com la 
millora de la informació en 
les marquesines i a l’interior 
de l’autobús, l’accessibilitat 
de les parades i la renovació 
de la flota. Segons el con-
veni signat entre ambdues 
administracions, aquest nou 
servei que s’engega amb la 
col·laboració de l’organisme 
metropolità s’integrarà en 
un futur en la gestió del 
transport públic de l’AMB, 
en funció de les competèn-
cies que l’ens té en matèria 
de mobilitat. Respecte a 

les tarifes, els títols de viatge 
vàlids són: el bitllet senzill, els 
títols integrats de l’Autoritat 
del Transport Metropolità 
(ATM) i els títols socials accep-
tats en els serveis de trans-
port col·lectiu de titularitat de 
l’AMB. Amb aquesta renova-
ció, la xarxa d’autobusos ur-
bans de Sant Vicenç dels Horts 
oferirà  nombrosos avantat-
ges: reducció dels temps de 
viatge, reducció de l’interval 
de pas i augment del nombre 
d’expedicions a les zones amb 
més densitat de població. 

S’inaugura la nova xarxa 
de bus urbà a Sant Vicenç 
El servei de transport, format per cinc línies i 
que simplifica i optimitza els temps d’espera 
i els recorreguts, s’integrarà en un futur en la 
gestió del transport públic de l’AMB 

S egons les dades de tan-
cament de l’any 2016 
de l’AMB, i segons es va 

anunciar en el context de 
la Mesa de la Cambra de 
Distribució d’Ingressos de 
l’ATM, entre el gener i el des-
embre del 2016 gairebé 664 
milions de viatgers han uti-
litzat el sistema de transport 
públic de metro i autobús 
(gestió directa i indirecta) 
de l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona (AMB), volum que 
representa un increment 
de l’1,24% respecte al ma-
teix període del 2015. “Amb 
aquestes noves dades que 
hem presentat, un cop més 
el transport públic metropo-
lità demostra que té moltes 
possibilitats per créixer i per 

contribuir  a la millora de la 
qualitat de l’aire”, va explicar 
Antoni Poveda, vicepresi-
dent de Mobilitat i Transport 
de l’AMB. “Recordem que 
el 70% dels desplaçaments 
que es fan a l’àmbit de l’ATM 
són gestionats per l’AMB”, va 
assenyalar també, posant en 
relleu el gran pes que té la 

mobilitat metropolitana en 
tot el conjunt de l’ATM.

Resum anual
Hi ha hagut un important 
increment dels serveis de 
gestió indirecta de l’AMB. I és 
que han tornat a registrar, du-
rant l’any 2016, un important 
increment de viatgers del 

4,3% respecte a l’any 2015. 
Amb més de 3,54 milions 
de nous viatgers, i mante-
nint la tendència a l’alça dels 
darrers anys, els serveis de 
gestió indirecta han arribat 
en conjunt als 86,60 milions 
de viatgers. D’altra banda, 
entre el gener i el novem-
bre del 2016, l’evolució del 
nombre de viatgers a la xarxa 
de metro i autobús de TMB 
(gestió directa) ha continuat 
creixent respecte del mateix 
període de l’any anterior, 
amb un total de 577,37 mi-
lions de viatgers. En conjunt, 
les línies de gestió directa de 
bus i metro han guanyat 4,58 
milions de nous viatgers, fet 
que representa un increment 
del 0,8% respecte del mateix 
període de l’any anterior.

Gairebé 664 milions de viatgers van 
utilitzar el transport públic de l’AMB 
Els serveis d’autobusos de l’Àrea Metropolitana de Barcelona han tornat a registrar 
durant l’any 2016 un important increment de viatgers del 4,3% respecte a l’any 2015

Vallirana va acollir la pri-
mera reunió de treball 
amb bombers, alcaldes 

i alcaldesses dels municipis 
de la zona de l’Ordal (Cervelló, 
Sant Climent de Llobregat, 
l’Ordal-Subirats, Begues, la 
Palma de Cervelló, Corbera 
de Llobregat, Torrelles de Llo-
bregat i Olesa de Bonesvalls) 
i el director general de Pre-
venció, Extinció d’Incendis i 
Salvaments de la Generalitat 

de Catalunya, Juli Gendrau. 
L’objectiu va ser donar a conèi-
xer els protocols i el temps de 
resposta en cas d’incendi i 
emergència en aquesta zona i 
planificar a llarg termini línies 
de millora. La sessió ha anat 
a càrrec del cap de la Regió 
d’Emergències de l’Àrea Me-
tropolitana Sud, Joan Rovira, 
qui ha presentat el Pla Estra-
tègic 2017-2021. Un pla que 
inclou la necessitat de crear 

un parc de bombers a la 
zona de l’Ordal per millorar el 
temps de resposta dels bom-
bers des que reben l’avís fins 
a l’arribada a la zona afectada.

Candidatura
Segons l’informe presentat 
per Bombers, Vallirana po-
dria ser una de les possibles 
ubicacions del nou parc de 
bombers de la zona de l’Ordal. 
Una ubicació que, per raons 

tècniques, permetria donar 
cobertura a tots els municipis 
de la zona de manera ràpida i 
segura.De la reunió es va crear 
una taula tècnica de treball 
i seguiment, que comptarà 
amb representants municipals 
i bombers de la Generalitat, 
que treballarà conjuntament 
per planificar el procés i bus-
car fórmules per obtenir els 
recursos econòmics necessaris 
per portar a terme el projecte.

Vallirana podria ser la 
seu d’un nou parc de 
bombers per a la zona
La localitat baixllobregatina seria una 
bona opció per donar cobertura a tots els 
municipis de l’Ordal de manera ràpida i 
segura en cas de produir-se un incendi 

Foto: Arxiu

Foto: Aj. Valllirana

Foto: Aj. Sant Vicenç dels Horts
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GRATIS
Botella de vino

Por compra 
superior a 20€

Agregándome 
en Facebook

Basar China sjd

5%
Descuento

BASAR CHINABASAR CHINAGRAN INAUGURACIÓN

Miércoles 15 de Febrero

· Hogar

· Menaje

· Iluminación

· Decoración

· Electrónica

· Belleza

· Jardín

· Complementos

· Papelería

· Motor

· Etc...

Avda. Barcelona, 115
Sant Joan Despí

Abierto de Lunes a Sábado
de 9:00h a 21:30h

Ven a visitarnos, 
te invitamos a celebrarlo. 

¡No faltes, te esperamos!

Gran surtido de disfraces y complementos 
¡CARNAVAL!

OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com
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Què fa de l’Agora Interna-
tional School Barcelona 
un col·legi internacional?

A l’Agora International 
School Barcelona, el conei-
xement i el respecte envers 
altres cultures es combinen 
amb una forta presència 
d'altres llengües. L’anglès hi 
juga un paper molt impor-
tant i la immersió lingüística 
està present des d’educació 
infantil, amb l'objectiu de 
garantir que els nostres 
alumnes tinguin un domini 
de la llengua que els per-
metrà ser ciutadans globals, 
capaços de comunicar-se 
amb èxit a tot el món.

Quins idiomes s'aprenen a 
l'escola? Com es du a ter-
me aquest aprenentatge?

Introduïm l'anglès de forma 
lúdica i motivadora a P1 i 
P2, i és la llengua vehicular 

a educació infantil. A més, a 
P3 introduïm també el xinès 
mandarí. 

A primària més de la mei-
tat de les classes es fan en 
anglès. Al final de l'etapa 
s’introdueix el francès o 
l'alemany com a segona 
llengua estrangera fins 
al final d’educació secun-
dària. En aquesta etapa, a 
més de seguir amb una for-
ta càrrega d'hores d'anglès 
com a assignatura, els 
alumnes cursen diverses 
matèries en aquesta llen-
gua,  i així reforçen les se-
ves habilitats lingüístiques.

Durant l’escolarització, 
s’ofereix a tots els alumnes 
l’oportunitat de fer exàmens 
oficials d'aquestes llengües 
a través de Cambridge, 
Goethe Institut, DELF/DALF 
i Fundació Confuci.

Quin programa d'estudis 
segueixen?

Agora IS Barcelona segueix 
el currículum estatal. Al-
ternativament, l'alumne 
pot optar per estudiar un 
Batxillerat Internacional, 
que li proporcionarà la 
possibilitat d'accedir a les 
millors universitats esta-
tals i internacionals.

Com funciona la multi-
culturalitat a l’Agora IS 
Barcelona?

A l'escola hi ha estudiants 
de diferents països com Di-
namarca, Regne Unit, Rús-
sia, Itàlia, Xina,... i altres que 
han viscut a l'estranger. Els 
estudiants desenvolupen 
una consciència interna-
cional i conviuen amb na-
turalitat entre persones de 
diferents cultures. 

D'altra banda, hem desen-
volupat el projecte Connec-
ting Cultures, amb l'objectiu 
de formar llaços amb esco-
les d'arreu del món. Cada 
curs, des d’infantil fins a 
batxillerat, es relaciona 
durant tot el curs amb una 
escola d'un país diferent i 
realitza activitats a través 
d’Skype o correu electrònic 
amb nens d'edats similars 
per experimentar diverses 
cultures i així aprendre va-
lors tan importants com 
el respecte a la diversitat 
i l'amistat. A través dels 
projectes que realitzen 
junts, amplien els seus co-
neixements de geografia 
i història i milloren la seva 
capacitat de comunicació 
en la llengua utilitzada. Al 
finalitzar els seus estudis a 
l'escola, els alumnes hau-
ran interaccionat almenys 
amb 16 cultures diferents.

Teniu un programa 
d'intercanvis?   
Amb quins països? 

Oferim intercanvis cultu-
rals amb escoles del Regne 
Unit, França, Bèlgica i Ale-
manya. En funció del curs 
i el país, els nostres estu-
diants s'allotgen amb fa-
mílies o a les instal·lacions 
de l'escola en grups de 20 
alumnes. Per exemple, al 
gener d'aquest curs, un 
grup de nens i nenes de 
5è de primària viatjarà a 
l'escola de Stonar a An-
glaterra per passar-hi una 
setmana. Participaran a 
les classes i a les activitats 
esportives i faran visites 
culturals.

Quants alumnes es-
trangers rep l’escola als 
intercanvis?

Cada any donem la benvin-
guda a un parell de grups 
d'estudiants estrangers. 
Els convidem a conèixer la 
nostra escola, els nostres 
estudiants, la cultura del 
país i els punts d’interès de 
la zona.

A l'abril organitzem els 
Jocs Olímpics interescolars 
del grup NACE Schools, al 
qual pertanyem. Durant 
l'esdeveniment, ens visi-
taran els estudiants de les 
escoles NACE de la res-
ta d'Espanya, així com de 
França i Anglaterra.

A més, durant el mes de 
juliol l'escola organit-
zarà un campus espor-
tiu i d'aprenentatge de 

l'espanyol per a un grup 
d'estudiants estatuni-
dencs. Aquests s'allotjaran 
amb les famílies del 
col·legi per fomentar la 
seva integració i garantir 
l’experiència intercultural 
de tots els estudiants.

Quins valors aprenen els 
vostres alumnes?

A Agora IS Barcelona els 
estudiants viuen valors fo-
namentals com el respecte 
i la tolerància envers totes 
les cultures i creences, la 
responsabilitat de ser una 
persona confiable, inde-
pendent i amb esperit de 
superació.

Alguns dels nostres princi-
pals objectius són forjar el 
seu pensament crític i que 
desenvolupin un criteri propi 
i una actitud ètica a la vida. 

Per què és important 
estudiar en una escola 
internacional?

Una escola internacional, 
com Agora IS Barcelo-
na, ofereix un programa 
transversal i integral que 
prepara els estudiants per 
desenvolupar-se en un 
món globalitzat. La possi-
bilitat de viure experièn-
cies internacionals i tenir 
contacte amb altres cultu-
res els farà ciutadans del 
món. Amb el domini de 
l'anglès com a eina de co-
municació, tenen les por-
tes obertes a les principals 
universitats internacionals 
i unes perspectives de tre-
ball excel·lents. 

Agora International School Barcelona prepara els seus 
estudiants per desenvolupar-se en un món globalitzat.
Nicola Howe, coordinadora de llengües estrangeres, 
explica com aconsegueixen que els estudiants adquireixin una 
cultura internacional a l’Agora International School Barcelona.

C/ Puig de Mira, 15-21 ·  Urb. Masia Bach  ·   Sant Esteve Sesrovires +info: 937 79 89 28
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Avda. Can Batllori, 24 · Tel. 93 658 44 51 · abitareviladecans@hotmail.com www.mueblesabitareviladecans.com

Librería laca brillo de 270cm.
Dormitorio matrimonio 

armario 4 puertas de 180cm.

Precios inmejorables en mobiliario, auxiliar y descanso

Viladecans

¡ÚLTIMOS PRECIOS!

Sofá rinconera 
de 295x240cm.

Antes: 1.999€ 
Ahora: 1.399€

Sofá+chaiselongue 
de 280cm.

Antes: 950€ 
Ahora: 599€

Antes: 1.100€ 
Ahora: 799€

Antes: 1.350€ 
Ahora: 1.160€

Antes: 850€ 

Ahora: 750€
Antes: 1.100€ 

Ahora: 799€

Antes: 990€ 
Ahora: 690€

Antes: 1.100€ 
Ahora: 699€

por renovación 
de exposición

Ahora: 389€

Mueble Juvenil completo

2 asientos
relax eléctricos

2 asientos
relax eléctricos
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REPORTATGE/MEDI AMBIENT

El parc de Can Merca-
der, la zona verda més 
important de Cornellà 

de Llobregat, ocupa tot el 
que antigament van ser els 
jardins de l’antic Palau de 
les famílies dels Comtes de 
Mercader i dels Comtes de 
Bell-lloc. Una zona amb molt 
d’atractiu tant natural, espor-
tiu com cultural i un reclam 
per a milers de visitants. 

Part d’aquesta zona però 
podria estar en perill ja que, 
segons ha pogut saber La 
Premsa del Baix, l’equip de 
Govern del PSC projecta 
construir un nou edifici de 
800 m2 darrere de l’actual edi-
fici de treball per tal d’ampliar 
el Museu de les Matemàti-
ques. Aquest projecte suposa-
ria requalificar 2.869 m2.

Per tal de protegir aquest 
espai, ERC van presentar en 
el passat Ple una moció per 
a la preservació integral com 
a parc urbà qualificat d'espai 
verd no edificable. Es dema-
nava mantenir íntegrament 
la qualificació 6a de “jardí 

urbà” del parc de Can Mer-
cader perquè no es pogués 
construir més, i elaborar un 
pla per a conservar, reposar 
i millorar el patrimoni verd 
del parc de Can Mercader. 
Una moció que va ser rebu-
tjada, amb els vots en contra 
de PSC, i amb les absten-
cions ICV-EUiA, PP i C’s. Van 
votar a favor ERC i Cornellà 
en Comú-Crida per Cornellà. 

Opinions dels 
grups municipals
Segons els republicans, la 
nova construcció significarà 
“una pèrdua de zona verda 
en una ciutat que està molt 
per sota dels mínims reco-
manats (8,7 m2 per habitant 
actuals, quan el que aconse-
llen els estàndards de l’OMS 
està entre 15 i 20 m2/hab)”. 
Per a ERC, la requalificació 
també és contrària a les 
prescripcions del Pla Espe-
cial de Protecció del Patri-
moni Històric, que protegeix 
tot el parc fins a les tanques 
perimetrals, amb els jardins 

i l’arbratge. Així doncs, per 
al grup municipal republi-
cà el projecte de construir 
un nou edifici “menysté, 
ni que sigui parcialment, 
la qualificació històrica de 
Can Mercader com a zona 
verda, contradiu la línia de 
protecció que li atorga el 
mateix Pla Especial del Pa-
trimoni i, especialment, se 
situa en direcció contrària 
a la lluita històrica ciuta-
dana per a defensar aquest 
patrimoni natural com a 
patrimoni incondicional de 

tothom i per a tothom.”

Cornellà en Comú-Crida per 
Cornellà també va votar a 
favor de la proposta. Àngel 
Camacho, regidor del grup 
municipal, carrega contra 
ICV-EUiA dient que “una 
vegada més, els ecosocialis-
tes han demostrat que són 
la principal crosa del PSC. 
No ens sorprèn que donin 
suport als pressuposts o a 
la inauguració de centres 
comercials i ara això”. A 
més destaca que el parc de 
Can Mercader “és l’última 

zona verda que té Cornellà 
i l’estan intentant destruir. 
Estem en contra d’aquest 
model que vol imposar 
l’equip de Govern i apostem 
per recuperar zones verdes 
per als ciutadans.” 

D’altra banda, el Partit Po-
pular es va abstenir. Segons 
el seu portaveu, Daniel Se-
rrano, considera que cal 
posar ”límits en els usos 
de Can Mercader, però des 
del PP pensem que la mo-
ció d’ERC era excessiva, ja 
que condiciona el futur de 
qualsevol modificació. Hi 
ha edificis que encaixen i 
poden ser compatibles com 
la construcció d’un Museu 
de les Matemàtiques”. 

Ciutadans, que també es va 
abstenir comenta, a través 
del regidor Jorge García 
Mulet, que “no volem que 
es construeixi més a Can 
Mercader, però al mateix 
temps estem a favor del 
Museu. La proposta que 
vam fer a ERC era traslladar 
els serveis municipals que 
hi ha a l’edifici del costat del 
Palau a un altre indret de la 
ciutat i aprofitar l’espai per a 
l’ampliació del museu. Però 
ERC no ho va acceptar.”

Arnau, Funes, portaveu 
d’ICV-EUiA, manifesta que 

“Can Mercader ha de se-
guir essent un parc, i s’hi 
ha d’integrar en la protec-
ció tots els terrenys fins a la 
Torre de la Miranda. Ha de 
ser vist com un conjunt de 
zona verda perquè la ciutat 
pugui gaudir. Caldria haver 
començat per definir quins 
usos, quins serveis i activi-
tats de manera consensuada 
es poden fer”. L’ecosocialista 
afegeix que “és poc rigorós 
debatre d’un projecte del 
qual es desconeix el con-
tingut. Pensem que els edi-
ficis del Palau i la Casa dels 
Colons s’han de preservar, 
i l´únic edifici que es pot 
adaptar és el de l’antiga 
Precsa. Si hi ha d’haver un 
creixement d’algun servei 
al parc, com el Museu, per 
adaptar-lo a normatives o 
a aforament, ha de ser en-
torn d’aquest edifici. Estem 
d’acord en preservar el pa-
trimoni natural de la ciutat, 
però la moció és poc rigoro-
sa i molt restrictiva.” 

La Premsa del Baix també es 
va posar en contacte amb el 
departament de premsa de 
l'Ajuntament de Cornellà, 
que es va limitar a dir que, 
de moment, que no hi haurà 
cap requalificació, encara 
que no va aclarir si més en-
davant estava previst fer-la.

Més ciment a Can Mercader?
L’Ajuntament de Cornellà planteja construir un nou edifici  
de 800 m2 per ampliar el Museu de les Matemàtiques 

Foto: Luis Parés

Educació: 
Una prioritat nacional
  

Catalunya té totes les condicions per ser un espai 
de coneixement i de talent de referència al sud 
d’Europa excepte la sobirania que li cal.

OPINIÓ/IMMA TUBELLA

Catalunya és un país 
que no té grans re-
cursos naturals en el 

sentit clàssic. El seu gran 
recurs natural són les per-
sones, les persones amb 
una educació de qualitat 
adaptada al món del segle 
XXI. Avui, les nacions for-
tes es construeixen amb 
ciutadans ben preparats, 
creatius i emprenedors 
en qualsevol àrea, i això 
només s'aconsegueix 
amb una educació capaç 
d'oferir respostes a les 
necessitats i a les preo-
cupacions de la societat. 
La riquesa de les nacions 
depèn de la qualitat de 
l'educació i de la relació 
entre les institucions de la 
societat i el sistema educa-
tiu i de recerca.

El món s'està transformant 
a marxes forçades i, amb ell, 

tots els sistemes educatius, 
mentre nosaltres, subjectes 
a un Estat espanyol que no 
té l'educació com a prioritat, 
estem lluitant per salvar els 
mobles de les ocurrències 
d'un ministre o de la im-
mobilitat d'un altre, de llei 
d'educació a llei d'educació.

En altres moments menys 
propicis, Catalunya ha po-
sat l'educació al centre de 
les seves preocupacions 
nacionals. A les Bases de 
Manresa (1892) s'insistia 
en la necessitat i urgència 
d'adequar l'ensenyament 
públic a les necessitats de 
Catalunya i a partir d'aquí 
varen sorgir moltes inicia-
tives -com la de donar una 
nova orientació al Magis-
teri per a convertir-lo en 
una força de renovació o 
la de reinventar la forma-
ció ocupacional que tanta 

falta ens faria ara- i es van 
crear per preparar els ciu-
tadans per a un nou país.

Tenim el sistema educatiu 
que necessitem? Penso que 
no. Aquest no és un pro-
blema només nostre, és un 
problema global amb algu-
nes excepcions. Quines? Els 
països que van saber veure 
fa vint anys que la societat 
industrial arribava a la seva 
fi i que  iniciàvem una tran-
sició cap a un nou tipus de 
societat on tot i tothom 
està connectat, els contin-
guts són oberts i cal és re-
pensar estructures, plans 
d'estudi, nivells, exàmens 
i metodologies. També cal 
formar bons tutors capaços 
d'avaluar i relacionar ne-
cessitats i coneixement i 
sobretot, fomentar el pen-
sament creatiu i el talent.

Catalunya té una enorme 
necessitat de talent i el des-
envolupament del talent 
comença amb una educació 
que obri portes i finestres, 
no que les tanqui o en el mi-
llor dels casos, tan sols les 

entre-obri. D'altra banda, fa 
anys que té totes les condi-
cions per esdevenir un espai 
de coneixement i un node 
de talent de referència al 
sud d'Europa que no acaba 
de quallar perquè malgrat 

el marge de maniobra que 
li permet l'autonomia, no és 
sobirana. I si volem ser un país 
de primera divisió necessitem 
poder prendre decisions que 
no acabin al Tribunal Consti-
tucional per sistema.

Imma Tubella, doctora en Ciències Socials i Catedràtica de Comunicació 
de la Universitat Oberta de Catalunya
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TECNOLOGIA
Quatre ajuntaments, 
premiats per l’AOC

L’’Ajuntament d’Esplugues 
se situa entre els deu 
municipis d’entre 20.000 

i 50.000 habitants que més 
progressos han fet en la im-
plantació de l’Administració 
Oberta, és a dir, que comp-
ten amb major grau de 
digitalització. Així ho va 
reconèixer el Consorci de 
l’Administració Oberta de 
Catalunya (AOC) durant la 

cloenda del II Congrés de 
Govern Digital. En aquesta 
categoria també va rebre un 
reconeixement l’Ajuntament 
de Sant Feliu de Llobregat. 
D’altra banda, l’Ajuntament 
de Cornellà va ser guardonat 
en la categoria de ciutats amb 
més de 50.000 habitants. En 
aquesta categoria també va 
ser reconegut l’Ajuntament 
del Prat de Llobregat.

Els reconeixements s’atorguen segons els indicadors 
objectius analitzant les webs dels ens locals

Acord entre AMB, IBM i Citilab per impulsar 
la transformació digital de les ciutats

Es crearà un espai d’innovació on es podrà accedir a projectes i tecnologies, així 
com desenvolupar prototips avançats de solucions per als municipis intel·ligents

L’’Àrea Metropolitana 
de Barcelona (AMB), 
IBM (NYSE: IBM) i Citi-

lab van anunciar un acord 
de col·laboració per pro-
moure conjuntament la 
transformació digital de 
les ciutats, factor essencial 
per modernitzar els serveis 
públics, augmentar la com-
petitivitat de les empreses 
i millorar la qualitat de vida 

dels ciutadans. En virtut 
d’aquest acord, les tres or-
ganitzacions han d’impulsar 
la posada en marxa d’un 
espai d’innovació a les 
instal·lacions del Citilab 
a Cornellà de Llobregat. 
L’objectiu principal del cen-
tre serà oferir a les adminis-
tracions, empreses, desen-
volupadors i emprenedors la 
possibilitat d’accedir als pro-

jectes de l’AMB i les diferents 
capacitats tecnològiques 
d’IBM, en el marc del Citilab. 
També es contempla un pla 
de beques per a emprene-
dors, el desenvolupament 
de prototips de solucions 
avançades, així com progra-
mes d’innovació social desti-
nats a promoure l’ús i conei-
xement de les tecnologies 
entre els ciutadans. 

Foto: Diputació

REPORTATGE/ESPORTS

Sant Feliu de Llobregat 
és el municipi pioner 
en acollir la ‘Capitali-

tat del Bàsquet Femení’. Un 
nou projecte engegat des 
de la Federació Catalana de 
Basquetbol (FCBQ) amb la 
intenció i l’objectiu de po-
tenciar el paper de la dona 
dins d’aquesta modalitat es-
portiva i en el marc d’una lo-
calitat, al llarg de tot un any.

L’any 2018, Espanya serà 
seu del Mundial de bàsquet 
femení, en l’anomenat Uni-
verso Mujer, una oportunitat 
de mostrar al món com es 
fan les coses i en quin punt 
està Catalunya en aquests 
moments. L’FCBQ, seguint 
la línia estratègica iniciada 
fa anys, de potenciació de 
l’esport femení, ha volgut po-
sar en marxa un projecte in-
novador on el protagonisme 

és del binomi dona-bàsquet.

Així doncs, Sant Feliu de 
Llobregat és l’aposta de la 
Federació per ser la primera 
capital del bàsquet femení 
de la història. Un esdeveni-
ment que coincideix amb el 
90è aniversari del seu club 
més emblemàtic, el CB Sant-
feliuenc, i amb el suport de 
l’FC Barcelona, que és qui 
dóna nom a l’entitat des de 
fa un temps, Sens dubte, 
l’escenari ideal per projectar 
el Bàsquet Femení arreu de 
Catalunya, Espanya, Europa i 
el món el 2017.

Activitats previstes
L’acte central de la Capita-
litat del Bàsquet Femení 
serà la Trobada de totes les 
Escoles de Sant Feliu de Llo-
bregat a la Plaça de la Vila, 
on se celebrarà un torneig 

3x3 al carrer. La idea és fer 
participar en totes les noies 
de la ciutat en una festa de 
bàsquet, activitats, globus, 
inflables, música, etc., i en 
un lloc tan emblemàtic com 
és la Plaça de la Vila.

A més, i de la mà de l’FCBQ, 
Barça-CB Santfeliuenc i Ajun-
tament, també s’organitzaran 
d’altres activitats com clínics 
de formació per a entrena-
dors, taules rodones, partits 
de les Seleccions Catalanes 
o les fases finals dels Cam-
pionats de Catalunya Júnior 
Femení Preferent i Copa 
Catalunya Femenina; entre 
moltes altres activitats.

Presentació
La Sala dels Àustries del Pa-
lau Falguera de Sant Feliu de 
Llobregat va ser l'escenari 
de la presentació oficial del 
projecte ‘Capitalitat del Bàs-
quet Femení’ i de ‘Sant Feliu 
de Llobregat, Capitalitat del 
Bàsquet Femení 2017. Un 
acte que va comptar amb 
la presència de Jordi San 

José, alcalde de la ciutat; 
Toni Reig, Director del Con-
sell Català de l’Esport; i Joan 
Fa, president de la Federació 
Catalana de Basquetbol. La 
presentació oficial també 
va comptar amb referents 
del bàsquet femení com 
l'Encarna Hernández 'La 
Niña del Gancho', Antonia 
Gimeno o Laura Camps.

L’alcalde de Sant Feliu de 
Llobregat, Jordi San Juan, 
va destacar durant la seva 
intervenció  que “és un reco-
neixement a la importància 
del nostre club, el CB Sant-
feliuenc, Un esdeveniment 
que es fa per primera vegada 

a la nostra ciutat” i va afegir 
que “el nostre municipi està 
al costat dels seus clubs en 
dues facetes: en el dia a dia i 
en els grans esdeveniments. 
L’any passat vam ser ciutat 
HandboliCat i enguany do-
nem suport al bàsquet”. La 
regidora d’Esports, Lourdes 
Borrell, va manifestar que 
“per al club i la ciutat és un 
gran repte que esperem es-
tar a l’altura”. D’altra banda, 

el president de la FCBQ, Joan 
Fa, va explicar que “des de la 
federació fem una aposta 
més pel bàsquet femení per 
donar-li un impuls amb un 
seguit d’activitats. Espero 
que Sant Feliu sigui el mirall 
per a les properes edicions”. 
També va intervenir Victòria 
Ceprián. La responsable de 
l’àrea esportiva del CB Sant-
feliuenc considera que “per a 
nosaltres és una notícia molt 
gran i important en la tem-
porada del nostre aniversari. 
Des del club hem apostat 
pel bàsquet femení i hem 
crescut en els darrers anys. 

És un impuls per treballar 
millor i fer les coses bé i, per 
això, volem aprofitar-ho tot 
aquest any i que tothom 
quedi molt content”. Men-
tre, el director del Consell 
Català de l'Esport, Toni Reig 
va dir que “és un pas enda-
vant per a la promoció del 
bàsquet femení i una apos-
ta important de la Generali-
tat en el nou pla estratègic 
que està treballant.”

Sant Feliu de Llobregat, capital 
del Bàsquet Femení 2017
El municipi baixllobregatí serà el primer de Catalunya que aculli un projecte 
de la Federació Catalana que té com a objectiu potenciar el paper de la 
dona dins del bàsquet i en el marc d’una localitat al llarg de tot un any

Ambaixadora

En la presentació 
també es va do-
nar a conèixer la 

que serà l’ambaixadora 
d’aquest gran esdeveni-
ment esportiu. Es tracta 
de l’exjugadora inter-
nacional, Laura Camps. 
Durant l’acte la de viga-
tana es va mostrar “molt 
emocionada per parti-
cipar en un projecte es-
portiu d’aquesta magni-
tud”. Cal recordar que, 
entre altres equips, va 
jugar al Segle XXI, Sedis 
Cadí, Perfumerias Ave-
nida, Rivas Futura i Uni 
Girona. Com a integrant 
de la selecció espanyola 
de bàsquet va guan-
yar tres medalles (una 
d’argent i dues de bron-
ze a l’Eurobasket i un 
bronze als Jocs del Me-
diterrani). A més va ser 
campiona d’Espanya en 
categoria cadet, juvenil, 
va guanyar dues Co-
pes de la Reina (2005 i 
2006) i una Lliga Feme-
nina (2006).

Fotos: FCBQ
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La proposta d’integració tarifària proposada per 
l’AMB agrada a l’Ajuntament de Molins de Rei
Aquesta tindria efecte a partir de l’1 de gener del proper any si 
els divuit municipis que estan afectats donen el seu vistiplau

El Govern Municipal de 
Molins de Rei ha qua-
lificat la proposta que 

els ha fet l’Àrea Metropoli-
tana de Barcelona (AMB) i 
la Generalitat de Catalunya 
de “seriosa, realista i facti-
ble”, que consisteix en el fet 
que tots els municipis de 
l’àrea passin a formar part 
de la Zona 1 del transport 
públic a partir de l’1 de ge-
ner de 2018 sempre que els 
divuit municipis afectats 
l’acceptin.

Mobilització

Els consistoris de Santa 
Coloma de Cervelló, To-
rrelles de Ll A més, du-

rant els tres anys posteriors 
també s’implementarien di-
ferents millores en el trans-
port públic. Actualment hi 
ha divuit municipis -entre 
els quals diversos de la nos-
tra comarca- que no formen 
part de la primera corona 
tarifària perquè no esta-
ven dins de l’antiga Entitat 

Metropolitana del Trans-
port i és necessari que tots 
l’acceptin perquè tiri enda-
vant. L’alcalde de Molins de 
Rei, Joan Ramon Casals ha 
mostrat la seva satisfacció 
perquè “per primera vegada 
hem vist números i terminis 
realistes per entrar a la zona 
1 a curt termini”. L’alcalde 
ha explicat que “segura-
ment a Molins de Rei anem 
diverses passes per enda-
vant respecte a altres mu-
nicipis, perquè ja hem fet el 

debat polític i ciutadà sobre 
el tema, i per aquest motiu 
ja hem donat el nostre vis-
tiplau a la proposta però és 
important que els altres 17 
municipis també s’hi adhe-
reixin.”

Malgrat que hi ha temps fins 
al mes de juny, el govern ja 
ha preparat la carta dema-
nant formalment a l’AMB 
que Molins de Rei passi a 
formar part de la Zona 1 del 
transport públic a partir de 
l’1 de gener del 2018.   

Foto: Arxiu

SOCIETAT

La carretera C-245 passa a mans 
de l’Ajuntament d’Esplugues

L’Ajuntament d’Esplugues de Llobregat va aprovar, a 
la sessió plenària del passat mes de gener, acceptar 
la cessió per part del Departament de Territori i 

Sostenibilitat de la Generalitat de la titularitat de la 
carretera C-245 al seu pas pel municipi baixllobregatí, és a 
dir, l’avinguda Països Catalans i l’avinguda de Cornellà. Amb 
aquesta cessió que havia sol·licitat el govern municipal, el 
consistori podrà reformar la vorera de l’avinguda Països 
Catalans que ara es troba malmesa per les arrels dels arbres 
i podrà fer un carril bici al costat muntanya. 

Bet Peropadre participarà al 
raid solidari Uniraid 2017

El raid solidari Uniraid 2017 tindrà representació 
torrellenca. Bet Peropadre ha confirmat la seva 
participació en la prova de motor, un esdeveniment 

solidari i aventurer per a estudiants universitaris entre 
els 18 i 28 anys que els dur a seguir un circuit pel Marroc 
durant nou dies. Peropadre té com a objectiu fer arribar 
material necessari a les regions més desfavorides del 
país nord-africà per tal de millorar la seva qualitat 
de vida. Després del viatge, oferirà una xerrada a la 
Biblioteca municipal per explicar les seves vivències.

Molins de Rei distingeix ACOSU 
amb la Medalla d’Honor de la vila

En un acte molt emotiu celebrat a la Federació Obrera 
de Molins de Rei, les màximes autoritats municipals , 
encapçalades per al seu alcalde Joan Ramon Casals, 

van lliurar la màxima distinció, la Medalla d’Honor de la 
vila, als representants d’ACOSU, l’associació comarcal 
que vetlla per la integració de persones amb discapacitat 
intel·lectual des del 1967. Aquesta és la primera vegada 
que es lliura d’ençà de la recuperació de la democràcia. 
L’acte va aplegar més de 150 persones vinculades d’una 
manera o altra la Fundació. 

Rbla. Anselm Clavé,32  |  08940 Cornellà de LLobregat | www.latiendadepisos.com | info@latiendadepisos.com
Tel. 93 474 00 77 - 670 27 50 78

25años
enCornellà

100.000€uros

Piso a reformar
70m2 exterior
3 habitaciones
sol todo el día

mucha luz

CORNELLÀ RIERA FRENTE SPLAU 

Apartamento venta en cunit playa, con terraza.
CUNIT PLAYA

ATICO, ASCENSOR, TERRAZA,120m2, 
4 HABITACIONES, 2 BAÑOS.

CORNELLA JUNTO AYUNTAMIENTO

265.000€uros 95.000€uros

BELLVITGE - L'HOSPITALET

149.000€uros

VENTA/ALQUILER- CORNELLÀ

245.000€/Alq. 1.700€/mes

Local muy comercial RAMBLA 
ANSELM CLAVE 22, 195m2,  

buena fachada

SANTA COLOMA DE CERVELLÓ

Casa con terreno de 450m2 
en zona Sant Roc

175.000€uros

Piso con ascensor, reformado baño nuevo a estrenar, 3 
habitaciones, todo exterior, calefaccion y aire acondicionado
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1276€

35€/Mes
Pago al contado

1.160€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

ECONOMIA

Pimec Baix Llobregat-L’Hospitalet allarga la mà 
a les administracions locals per fer un front comú

ECONOMIA

PIMEC Baix Llobregat-
L’Hospitalet va orga-
nitzar amb diferents 

alcaldes i alcaldesses dels 
municipis del Baix Llobregat 
i L’Hospitalet una Trobada, 
la vuitena edició, en què es 
va posar en comú i analitzar 
la realitat econòmica i em-
presarial del territori amb 
l’objectiu de crear vincles 

i estratègies alineades en-
tre l’administració local i el 
teixit empresarial. Ramón 
Pons, president de PIMEC 
Baix Llobregat-L’Hospitalet, 
va explicar que “tots creiem 
en la importància de su-
mar esforços i establir 
ponts entre l’empresariat 
i l’administració públi-
ca per donar suport a 

l’emprenedoria, estimular el 
sector productiu i contribuir 
a la creació d’ocupació.” A 
més  va destacar que “estem 
veiem la llum, ja que la situa-
ció econòmica ha millorat i 
pot ser un gran any”. El presi-
dent també va ser crític amb 
el Govern espanyol per no 
acabar les infraestructures 
de comunicació que estan 

a mig fer: “Fa molts anys que 
esperem que acabin d’una 
vegada les obres previstes. 
La població entre el Baix Llo-
bregat i L’Hospitalet és de 
més d’un milió d’habitants i 
és el 15% del PIB de Catalun-
ya i té el potencial productiu 
més gran juntament amb 
els dos vallesos. S’hauria de 
tenir en compte. Les comu-

nicacions paral·leles al riu 
estem ben servits, però tra-
vessar el riu és dramàtic.”

En el decurs de la trobada, 
Pons va presentar les propos-

tes de la patronal perquè el 
teixit empresarial del terri-
tori sigui més competitiu i el 
Baix Llobregat i L’Hospitalet 
continuïn sent motors 
econòmics de Catalunya.

La patronal va demanar, en una vuitena Trobada amb alcaldes i alcaldesses 
de  la comarca, un augment del pes de les pimes en la contractació pública 
i va exigir a l’Estat que finalitzi les infraestructures que estan inacabades

Puja la població assalariada 
en el quart trimestre del 2016

La població assalariada a la comarca creix respecte a 
l’anterior trimestre en 3.984 persones, l’autònoma en 320 i 
el nombre d’empreses en 365, segons l’informe trimestral 

de conjuntura laboral realitzat per a l’Observatori del Baix 
Llobregat. Des del punt de vista de l’evolució interanual, totes 
aquestes magnituds creixen respecte al mateix període del 
2015. Tal com va succeir en el trimestre anterior, el sector 
educatiu es presenta com la principal activitat econòmica 
que fa créixer l’afiliació, i segueix recuperant així la pèrdua de 
llocs de treball que es va donar al llarg dels mesos d’estiu i que 
es va copsar en les dades del segon trimestre.

Es creen en el territori més de 
2.000 empreses en tres anys 

El nombre d’empreses a l’Hospitalet i Baix Llobregat se 
situa a la ratlla de les 27.000 (concretament, 26.946 em-
preses, entenent com a tals l’aproximació per nombre 

de comptes de cotització al règim general de la Seguretat 
Social). Aquesta dada contrasta amb el mínim assolit ara fa 
just tres anys, quan es tocava fons amb un total de 24.808 em-
preses. El procés de deteriorament havia estat intens si es té 
en compte que es venia de les prop de 31.000 empreses as-
solides a mitjans del 2007. En només sis anys s’havien arribat 
a destruir un total de 5.983 empreses, amb la seva derivada 
encara més intensa en nombre de persones ocupades.

El PIBpm comarcal representa 
el 10,6% del PIB de Catalunya

El Baix Llobregat és la tercera comarca en Producte 
Interior Brut (PIB) de Catalunya, segons l’Observatori 
Comarcal del Baix Llobregat. Els 22.732 milions 

d’euros del PIBpm representen el 10,6% del PIB de Cata-
lunya. Respecte el 2013 però, ha disminuït en 0,03 punts 
percentuals, el pes del PIB comarcal respecte el conjunt 
de Catalunya. Les comarques de l’Àmbit Metropolità són 
les primeres en aportació al PIB català. Aquest bon po-
sicionament no es tradueix en el PIBpm per càpita. El 
Barcelonès, Baix Llobregat i Vallès Oriental es situen per 
sobre de la mitjana catalana de PIBpm per càpita.

Foto: Aj. Sant Feliu de Llobregat
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CULTURAMEDI AMBIENT

L’Àrea Metropolitana dona 
llum verda per a combatre la 
contaminació atmosfèrica
El pressupost de l’ens pel programa a aplicar és de 46 milions d’euros fins al 2019

El Consell Metropolità de 
l’AMB va aprovar el pro-
grama metropolità de 

mesures contra la contami-
nació atmosfèrica, un con-
tundent paquet de mesures 
transversals destinat a re-
baixar notablement el nivell 
de contaminació atmosfè-
rica que representa un pas 
més de l’administració me-
tropolitana per millorar la 
qualitat de l’aire a la metrò-
polis, on se superen amb fre-
qüència els nivells màxims 
de concentració de partí-
cules en suspensió (PM2,5 
i PM10) i de diòxid de nitro-
gen (NO2) establerts per la 
Unió Europea (UE) i l’OMS.
Aquest nou programa, que 
té un pressupost total de 
46 milions d’euros per al 
període 2016-2019 i que es 
concretarà en l’aplicació de 
33 mesures específiques 
en els àmbits de la mobili-
tat i del medi ambient, s’ha 
debatut i conformat prè-
viament en el Consell de 
Municipis Metropolitans 
refermant així el compromís 

de l’AMB i del conjunt dels 
municipis metropolitans 
en aquest aspecte principal 
per a la millora de la quali-
tat de vida dels ciutadans i 
ciutadanes dels trenta-sis 
municipis metropolitans.

Restriccions 
Entre les mesures més 
destacades en matèria 
de mobilitat, que arriba a 
ocasionar fins al 80% de la 
contaminació atmosfèrica, 
destaca la restricció de 
circulació dels vehicles 
més contaminants, aquells 
que no portin distintiu 
ambiental de la DGT, a les 
rondes i al seu perímetre 
interior. Inicialment, aquesta 
restricció s’aplicarà a partir 
d’aquest any 2017 només 
en dies d’episodi d’alta 
contaminació atmosfèrica; 
a partir del 2020 es preveu 
la restricció permanent, 
tots els dies de l’any, que 
afectarà els vehicles més 
contaminants. 
En aquest context, l’AMB 

també ha donat dona 
llum verda al protocol 
d’actuació i comunicació en 
previsió dels episodis d’alta 
contaminació atmosfèrica 
i a la Targeta Verda 
Metropolitana, un nou títol 
de transport gratuït durant 
tres anys per als ciutadans 
de l’àrea metropolitana 
que canviïn definitivament 
els vehicles privats més 
contaminants pel transport 
públic, associada al fet de 
donar de baixa i desballestar 
un vehicle privat més 
contaminant i de no haver-
ne adquirit cap de nou. 
Entrarà en funcionament 
durant la primavera-estiu 
d’aquest any 2017.

Infraestructures
Es preveu que el Pla director 
urbanístic de l’àrea metro-
politana de Barcelona doni 
prioritat a aquestes infraes-
tructures i concreti l’objectiu 
d’un nou model urbà més 
sostenible, com ja estan fent 
totes les grans capitals eu-

ropees. El programa també 
recull, entre altres mesu-
res, la creació d’una xarxa 
de Park&ride, la renovació 
de la flota de busos i taxis, 
l’ampliació de la xarxa de 
punts de recàrrega per a ve-
hicles elèctrics i la voluntat 
de regular la distribució ur-
bana de mercaderies (DUM).

Altres mesures destacades 
del programa incideixen 
directament en el control i 
seguiment de les obres de 
construcció públiques i pri-
vades. En aquest cas, l’AMB 
ha elaborat una Guia de bo-
nes pràctiques per a la pre-
venció de la contaminació 
atmosfèrica en les obres dels 
municipis metropolitans. 
Paral·lelament, el programa 
recull l’estudi del seguiment 
i monitoratge abans i des-
prés de les obres, a través de 
les estacions de qualitat de 
l’aire més properes.

D’altra banda, per reduir les 
emissions generades per les 
activitats industrials, l’AMB 
s’alia amb els municipis me-
tropolitans per regular la tra-
mitació de noves activitats 
industrials i en el seguiment 
de les ja existents. En aquest 
sentit, l’AMB ha realitzat la 
Guia d’usuaris per al control 
de generadors de baixes 
emissions atmosfèriques, 
que regula les llicències 
ambientals, amb suport 
de les ordenances muni-
cipals. Paral·lelament, el 
programa també recull 
mesures de sensibilitza-
ció i educació ambiental, 
sota el programa de l’AMB 
Compartim un futur. 

Foto: Arxiu

Inversions per al rendiment de la 
dessalinitzadora del Llobregat  

L’Agència Catalana de l’Aigua ha adjudicat dos 
contractes destinats a optimitzar el funcionament 
de la dessalinitzadora del Llobregat. Es destinarà 

una inversió superior als 283.700 euros i les actuacions 
tindran una durada no superior a sis mesos. El primer dels 
contractes consistirà en la substitució d’alguns elements 
que formen part del procés de pretractament. El segon 
és la redacció del projecte constructiu destinat a reforçar 
l’obra civil d’algunes parts de la dessalinitzadora.

Els ecologistes carreguen  
contra el Pla Delta del Llobregat 

En les darreres set-
manes ha transcen-
dit la proposta de 

l’Ajuntament de Barcelona 
d’Ada Colau de fer un nou 
pla urbanístic que afec-
taria altres municipis del 
Delta del Llobregat. Una 
proposta que, segons De-
pana –Lliga per a la Defen-
sa del Patrimoni Natural-, 
es fa “d’esquena al territori, 
i amb una visió purament 
economicista i desenvo-
lupista, que ja ha causat 
estralls en el passat.” 

La llum contractada pel consistori 
de Sant Boi  serà d’origen renovable

Tota l’energia elèctrica consumida a partir d’aquest 
2017 per l’Ajuntament de Sant Boi de Llobregat 
(equipaments, edificis municipals, enllumenat públic, 

semàfors i bombeig) serà 100% renovable amb certificat 
de garantia en origen. Aquesta fita s’ha aconseguit gràcies 
a la compra agrupada amb altres municipis catalans, que 
permet també fixar condicions ambientals i socials a les 
empreses comercialitzadores i disminuir el cost. Permetrà 
l’estalvi en despesa de subministrament de 500.000 euros 
(una reducció del 15% respecte el 2016). 

Ciments Molins nega que es 
contamini més utilitzant PFU

Ciments Molins Industrial encara està a l’espera de la 
resolució definitiva de la Generalitat de Catalunya 
sobre la seva sol·licitud per ampliar la crema de 

materials, principalment PFU (pneumàtics fora d’ús). Les 
al·legacions de partits polítics, entitats, ciutadans de la 
comarca i dels municipis propers a l’empresa cimentera  
ha retardat encara més la resolució de l’administració 
catalana. Des de l’empresa es considera que “l’alarma social 
que s’ha creat és sense cap motiu. Penso que hi ha molt 
desconeixement, ja que té avantatges mediambientals”. 
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CULTURA

Cornellà de Llobregat 
tornarà a convertir-se 
en la capital del món 

de les activitats subaquàti-
ques per excel·lència. Els 
dies 24, 25 i 26 de febrer se 
celebrarà a la Fira el Saló de 
la Immersió-Mediterranean 
Diving, que enguany arriba 
a la seva divuitena edició. 

Els 8.300 metres quadrats 
del recinte firal acolliran les 
principals novetats del sec-
tor quant a materials per a 
la pràctica del busseig: jac-
kets, reguladors, equips de 
captació d’imatge d’última 
generació o gran varietat 
en neoprens que s’adapten 
a qualsevol de les condi-
cions submarines. En l’edició 

d’enguany hi ha un incre-
ment d’expositors (15%) així 
com un 30% més de presèn-
cia internacional.

Batejos i jornades 
La fira comptarà, un any més, 
amb la piscina instal·lada a 
l’interior del recinte on es 
practicaran els primers batejos 
dirigits als més petits però on 
també es faran demostracions 
en viu. Destaquen la partici-
pació de Gisela Sola, actual 
campiona d’apnea indoor 
de Catalunya i subcampiona 
d’Espanya o l’activitat ‘Doble-
ga la teva apnea en 30 minuts’ 
que impartiran Miguel Lozano, 
Santiago Jakas i Omar Mou-
rad, posseïdors de diversos 

títols nacionals i internacionals 
en la modalitat d’apnea.

Paral·lelament a la Fira, se cele-
bra una nova edició de les Jor-

nades Tècniques Professionals, 
un espai per reflexionar sobre 
el present i el futur del sector. 
En el marc de les Jornades la 

HDSES lliurarà el guardó Bus 
d’Honor 2017 a dues perso-
nes: a Christian Petron, realit-
zador i director de fotografia 

submarina i a Frederic Malage-
lada, conegut col·leccionista, 
estudiós de tot allò relacionat 
amb naufragis. 

Destacar la col·laboració 
d’institucions com la Fede-
ració Catalana d’Activitats 
Subaquàtiques, de la Direcció 
General de Pesca i Afers Marí-
tims de la Generalitat de Cata-
lunya, del Patronat Provincial 
de Turisme de Castelló, Costa 
Càlida, Regió de Múrcia i de 
cossos de salvament marítim 
com els GEAS de la Guàrdia 
Civil, l’Associació de Voluntaris 
de Protecció Civil i com nova 
incorporació d’enguany, el 
GRAE, Grup de Recolzament 
d’Actuacions Especials dels 
Bombers de la Generalitat.

Jaume Martí guanya el Gaudí  
i el Goya al millor muntatge 

Jaume Martí va guanyar el premi Gaudí 2017 al Millor 
Muntatge Cinematogràfic, pel seu treball en la 
pel·lícula “Un monstre em ve a veure”. Martí també 

estava nominat als Premis Gaudí pel muntatge d’un altre 
film, “Contratiempo”. A més, també va obtenir el premi 
Goya 2017 per la pel·lícula de Juan Antonio Bayona. 

Castelldefels promociona la 
“Capella Sixtina” de la comarca

La Parròquia de Castelldefels, amb la finalitat de difondre 
el llegat de l’artista Josep Serrasanta, ha començat a 
organitzar visites guiades a l’església de Santa Maria 

per ensenyar l’obra pictòrica que ha donat al temple el 
sobrenom de “Capella Sixtina del Baix Llobregat”. Les visites 
es fan el segon diumenge de cada mes a partir de febrer.

Sant Climent de Llobregat es 
escollida Ciutat Gegantera 2018

L’Agrupació de Colles Geganteres de Catalunya va celebrar 
al Centre Cívic Les Tovalloles de Sant Feliu de Llobregat 
la seva Assemblea General Ordinària. Durant l’acte es va 

escollir Sant Climent de Llobregat com a Ciutat Gegantera 
2018. Precisament la colla baixllobregatina va fer valer que l’any 
vinent celebrarà el vint-i-cinquè aniversari d’en Climent i la Roser.

El Saló de la Immersió arriba a la divuitena edició
Se celebrarà del 24 al 26 de febrer a Fira de Cornellà i comptarà amb un 15% més d’expositors

Foto: Procornellà

Síguenos en Instagram y Facebook
Looks diarios, novedades y promociones 
para estar siempre a la última en moda

Te esperamos. 
MªCarmen Tenorio Gómez y Carla Torrico Avilés

Boutique Bely
YERSE · NAF NAF · NEKANE

ÚLTIMOS DÍAS
REBAJAS

C/Vista alegre, 19 - Cornellà de Llobregat - 93 375 41 53  -  FRENTE MERCADO MARSANS              www.boutiquebely.com

  -30%     -50%
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ESPORTS

La UE Santboiana jugarà, deu anys després, la final de 
la Copa del Rei. Els baixllobregatins es van imposar 
al Baldiri Aleu al Ordizia per 23 a 16 en les semifinals 

de la competició en un enfrontament molt igualat. Bon 
inici dels blaus amb un 0 a 3, però el conjunt basc va saber 
capgirar la situació negativa arribant al descans amb un 
ajustat 6 a 7 tot i el domini local. A la represa, els de Lewis 
Williams es van posar per davant en el marcador (13-7). 
L’Ordizia va reaccionar amb tres xuts a pals consecutius, 
per situar-se 13-16. La Santboiana va aconseguir un 
segon assaig gràcies als homes de primera línia (18-16), 
sentenciant gràcies a un assaig d’Hèctor García a 9 minuts 
del final. El rival serà el CR El Salvador de Valladolid. 

Un miler d’atletes es van donar cita a la cinquena 
edició de la cursa Cinc Cims que es va celebrar a 
Corbera de Llobregat el passat 15 de gener. La 

prova atlètica, de vint-i-sis quilòmetres, era puntuable 
per a la Lliga Trail Kerzo i per la Lliga Championchip. 
El primer classificat en categoria masculina va ser 
Andreu Simón. L’atleta del club Invers Team va realitzar 
un temps final de 2h00’27’’. A la categoria femenina, la 
guanyadora va ser Laia Guàrdia, del Santfeliucorrer, 
amb un registre de 2h33’32’’. 

El Club Patinatge Castelldefels 
celebra el cinquantè aniversari 

El Club Patinatge Castelldefels va celebrar els 50 anys 
de la seva fundació, i és per això que els els passats 28 
i 29 de gener va organitzar els actes commemoratius 

amb motiu d’aquest aniversari. Una entitat que té com 
a principal objectiu el foment de l’esport en el municipi 
baixllobregatí i el desenvolupament i la pràctica del 
Patinatge Artístic sobre rodes. Cal recordar que la 
trajectòria del club va tenir un reconeixement especial en 
la darrera edició de la Nit de L’Esport.0

La selecció absoluta catalana 
de softbol juga a Viladecans 

Els dies 28 i 29 de gener es va celebrar a Barcelona 
i Viladecans tres partits amistosos entre les 
seleccions absolutes de softbol sènior de Catalunya 

i Euskadi. El municipi baixllobregatí va acollir el darrer 
enfrontament. L’equip català, dirigit per Xavier Civit, 
va perdre davant les basques per un contundent 7 
a 0 després que el partit comencés força igualat. La 
selecció va estar integrada per jugadores de clubs del 
Baix Llobregat: una del projecte Softball Gavanenc, sis 
del CB Viladecans i nou del CBS Sant Boi. 

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Marc Alcalà, campió 
de Catalunya dels 
3.000 metres indoor

L’atleta gavanenc del 
Barça es va imposar amb 
un temps de 7’58’’25

Castillejo, segon 
d’Espanya de 
Mitja Marató

El viladecanenc
va fer un registre
d’1h03’08”

Marc Gasol jugarà 
el tercer All Star 
Game de l’NBA

El pivot dels Memphis 
Grizzlies ha estat escollit 
pels entrenadors

CORBERA / MOLINS DE REI / SANT FELIU

La corberenca Laia Sanz es 
torna a coronar al ral·li Dakar 
El molinenc Xavi Foj va ser 30è 
en cotxes, ‘ el santfeliuenc Jordi 
Juvanteny fou 31è en camions

El Dakar 2017 ja és his-
tòria i és hora de passar 
balanç a la participació 

dels nostres representants 
a la històrica prova de mo-
tor: Laia Sanz, Xavi Foj i Jordi 
Juvanteny-Enric González. 
Els participants van haver de 
fer 9.000 quilòmetres, dels 
quals 4.000 d’especial. La 
cursa es va dividir en dotze 
etapes (sis per damunt dels 
3.000 metres-, i va travessar 
tres països (Paraguai, Bolívia 
i Argentina). 
La de Corbera de Llobregat, 
que competia amb KH-7 i 

KTM Factory Rally Team, va 
exemplar la seva llegenda 
després de finalitzar la prova 
per setena vegada. Es va con-
vertir en la pilot femenina 
que més vegades ha finalit-
zat el ral·li més dur del món 
en motos. Enguany es va ha-
ver de conformar amb la set-
zena posició a la classificació 
general, però va aconseguir 
revalidar el títol en la catego-
ria femenina. 

Altres resultats
El molinenc Xavi Foj, és el 
pilot espanyol amb més par-

ticipacions en el Ral·li Dakar, 
amb un total de vint-i-set. 
L’equip Fojmotorsport Coo-
pertires –Toyota Land Cruiser 
150- va finalitzar en la tren-
tena posició a la classificació 
general i va ocupar el quart 
lloc a la categoria T2 (no va 
poder igualar la segona po-
sició de l’any passat). D’altra 
banda, el camió MAN dels 

santfeliuencs Jordi Juvan-
teny i Enric González, que 
també formaven equip amb 
Jose Luis Criado, van acabar 
en la trenta-unena posició de 
la general de camions. A més, 
van ser segons en la catego-
ria 6x6, però no van poder 
revalidar el títol de Producció 
i finalment es van haver de 
conformar amb el tercer lloc.

El president de la Generalitat va presidir l’acte de la presentació 
d’una competició que se celebrarà el proper 14 de maig

El president de la Ge-
neralitat de Catalunya, 
Carles Puigdemont, va 

donar el tret de sortida a 
l’esdeveniment esportiu 
Territori Special-Sant Just 
2017, que tindrà lloc el 14 
de maig amb més de 600 es-
portistes amb discapacitat 
intel·lectual i amb un triple 
Campionat de Catalunya 
(bàsquet, tennis i ciclisme).
L’acte de presentació va te-
nir com escenari l’auditori 
l’Escola de Formació Profes-
sional Antoni Algueró de la 
localitat on es va presentar el 
logotip que els alumnes han 
dissenyat exclusivament pel 
Territori Special, així com 
l’himne oficial i la campanya 
de voluntariat. Els padrins 
de bàsquet Roger Grimau, 
de ciclisme, Marta Vilajosana 
i de tennis, Manuel Orantes 
van acompanyar als alum-
nes d’Aproseat durant l’acte 
de presentació. 

Tracte digne
El cap de l’executiu va apel·lar 
a la necessitat d’un “trac-
te digne” per a tots aquells 
col·lectius que corren risc de 
vulnerabilitat, i va assegurar 
que això “val també per la po-
bresa i la inclusió”.  “No seríem 
dignes de considerar-nos 
país o nació si en els nostres 
subjectes principals del país, 
que són les persones, no els 
procuréssim un tracte dig-

ne”, va afegir. D’altra banda, 
va afirmar que “com a país 
ens hem de poder pregun-
tar si dispensem a tots els 
col·lectius sense excepció el 
tracte i les oportunitats que 
es mereixen, i si cada dia tots 
plegats prenem les mesures 
adequades perquè aquests 
col·lectius, sense exclusions, 
vagin seguint l’evolució que 
desitgem del nostre país i 
que no queda ningú enrere. 
L’acte va comptar també amb 

la presència de la conselle-
ra d’Ensenyament, Meritxell 
Ruiz, el president del Consell 
Comarcal i l’alcalde de Sant 
Just Desvern, Josep Perpin-
yà, el president del Gremi de 
la Indústria i la Comunicació 
Gràfica, Iban Cid, el president 
d’Special Olympics Catalunya, 
Jordi Durà, i el president de la 
Federació Catalana d’Esports 
per a Persones amb Disca-
pacitat Intel·lectual,  (ACELL), 
Francesc Mtz. de Foix.

SANT JUST DESVERN

Compte enrere per a la celebració 
del Territori Special-Sant Just 2017 

La UE Santboiana es classifica 
per la final de la Copa del Rei

Andreu Simón i Laia Guàrdia 
guanyen la cursa Cinc Cims 

Foto:  Laia  Samz

Foto: Aj. Sant Just Desvern

Foto: UE Santboiana
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El Fasttriatló-CN Montjuïc 
guanya el Català de duatló
Els equips masculí i femení assoleixen el doblet per equips en 
una competició que va aplegar més de 1.400 participants

ESPORTS
La segona fase d’esports d’equip 
escolars ja està en marxa

Ja ha donat inici les competicions de segona fase 
d’esports d’associació amb més de 500 equips 
incrementant així el total d’equips respecte a la 

primera fase. Així, aproximadament més de 5.000 
esportistes d’esports com futbol sala, futbol 7, handbol, 
voleibol, bàsquet i hoquei podran continuar apostant 
pel treball d’educació en valors a través de l’espot que 
defineix el model de competició Juga Verd Play.

Domini baixllobregatí en la 
II Lliga Interclubs de bowling

Les instal·lacions de New Parck Vallès van acollir la 
darrera jornada de la lliga interclubs, en les dues 
categories Or i Argent, formada per 10 i 6 equips 

respectivament. L’equip B del Joventut Al-vici de 
Castelldefels (David Ansaldo, Joan Creus, Fernando Gómez, 
Borja Hernanz, Jordi Ponsico i Jordi Tubella) va ser el campió 
del grup Or mentre el Seven-3 B de Sant Esteve Sesrovires 
(Carlos Aviles, Francisco Hernandez, Emiliano Panades, Albert 
Roca i Magí Santacana) assolia el títol del grup d’Argent.  La 
competició va aplegar 16 equips de 9 clubs catalans. 

Cervelló acull el Campionat de 
Catalunya de Karate tradicional

El Pavelló Municipal Xavier Ballber de Cervelló va 
ser escemaro eñ passat dissabte 4 de febrer de 
l’Open de Catalunya de Karate tradicional Wuko 

on cal destacar la presència dels millors especialistes 
del nostre país. La competició, organitzada per la Fe-
deració Catalana de Kyokushinkai i el Club Kiritsu, es 
va dividir en diferents categories. 

El masculí i femení del 
Fasttriatló-CN Mon-
tjuïc es van proclamar 

campions de Catalunya 
de Duatló de Carrete-
ra per Equips en l’edició 
d’aquesta espectacular 
modalitat que es va cele-
brar al Prat de Llobregat. 

La competició, organitza-
da pel Prat Triatló 1994, va 
aplegar més conjunts que 
en qualsevol edició ante-
rior. Enguany hi ha hagut 
un total de 109 equips en 
el Campionat de Catalun-
ya i més de 160 a la pro-
va open, el que ha com-
portat que més de 1.400 

esportistes participessin 
en aquest gran esdeve-
niment. Tot i que el vent 
que va complicar la pro-
va, aquesta es va poder 
desenvolupar sense cap 
incident greu. Cal recor-
dar que els participants 
van haver de fer un primer 
recorregut de 5 quilòme-
tres a peu, posteriorment 
20 km amb bicicleta i van 
acabar la prova amb 2 qui-
lòmetres a peu. 

Futbol
Luis Quiñonero ha anunciat 
que es presentarà a la reelec-
ció com a president de l’AE 

Prat. Actualment, l’entitat 
està en ple període electoral 
després de la dimissió de la 
junta directiva, que ha estat 
substituïda per una gestora. 
Si hi ha més d’un candidat, 

les eleccions se celebraran 
coincidint amb el partit de 
l’Ebro al Sagnier. A més, el 
primer equip va quedar eli-
minat de la Copa Federació 
per l’Atletico Saguntino.

Foto:  FCT

Festa final per posar fi a un 
any com a 'Ciutat HandboliCat'

Divendres 10 de febrer 
es va posar punt final 
a la designació de Sant 

Feliu com a ‘Ciutat Hand-
boliCat 2016’. Després d’un 
any exercint de capital de 
l’handbol arreu del territo-

ri català, es va dur a terme 
una festa de comiat del 
nomenament, que va coin-
cidir també amb la cloenda 
dels actes del 75è aniversari 
de la Federació Catalana 
d’Handbol.  La celebració va 

tenir lloc en dos escenaris 
diferents: al Centre Parro-
quial, on es van dur a terme 
el lliurament de diversos 
guardons esportius, entre 
els quals els Trofeus Ciutat 
HandboliCat 2016 i les Me-
dalles de Reconeixement 
de la Federació Catalana 
d’Handbol. Alhora també 
es van lliurar les insígnies 
d’argent, or i or i brillants 
de la Federació. Posterior-
ment, la festa es traslla-
darà a la Sala Ibèria, on en 
el marc d’un sopar, es van 
lliurar els reconeixements 

a les seleccions catalanes 
d’handbol i les medalles de 
reconeixement tècnic. 

Gimnàstica
Més de 300 gimnastes van 
participar en el XII Trofeu 
Ciutat de les Roses-Memo-
rial Blanca Cano que es va 
celebrar al Palau Municipal 
d’Esports Juan Carlos Nava-
rro.  El torneig, que va orga-
nitzar el Club Rítmica Sant 
Feliu amb la col·laboració 
de l’Ajuntament, va comptar 
amb gimnastes de diverses 
edats i d’arreu de Catalunya. 

Foto:  FCH

L’esdeveniment va coincidir també amb els actes de cloenda del 
setanta-cinquè aniversari de la Federació Catalana d’Handbol

SANT FELIU DE LLOBREGAT

Preparación exámenes oficiales: 
PET, FIRST, ADVANCED...

Informática básica y avanzada
Refuerzo escolar Primaria, 

ESO y Bachillerato

Clases de inglés 
para todos los niveles
y todas las edades

Reserva ahora tu plaza 
y aprovecha nuestras múltiples ofertas

INFÓRMATE SIN COMPROMISO: 

933 767 167
C/ Bonestar, 32 (junto plaça Catalunya)

www.masterclasse.es

Se alquilan trasteros 
a partir de 40€/mes. 

En la zona centro de Cornellà 
y en la zona detrás del Hospital 

Moisès Broggi de Sant Joan Despí.

Interesados: 
692 269 272   -    605 865 658




